
                 Αθήνα,  14 Μαΐου 2025 

  ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΣ ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 

                               ΝΠΔΔ 

Αριθμ. Πρωτ. 2181 

Προς : Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων , Υπόψιν Διοικητή κ. Γεώργιου 

Πιτσιλή 

 

Θέμα: « Σχετικά με την έναρξη της υποχρεωτικής ηλεκτρονικής τιμολόγησης μέσω 

παρόχου στα φαρμακεία»  

 

         Σύμφωνα με το Δελτίο Τύπου (1/4/2025) της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων 

Εσόδων, από 1ης Ιουνίου 2025 τίθεται σε ισχύ η έναρξη υποχρέωσης υποβολής 

ηλεκτρονικών τιμολογίων για λοιπές δαπάνες φορέων Γενικής Κυβέρνησης (B2G), σε 

κατηγορίες επιχειρήσεων συμπεριλαμβανομένων και των φαρμακείων.  

         Ωστόσο, οι εταιρείες κατασκευής λογισμικού φαρμακείων που υποστηρίζουν τα 

λειτουργικά μας συστήματα, αναφέρουν ότι δεν έχουν αποσαφηνιστεί ακόμα 

σημαντικές παράμετροι στα πεδία του εθνικού μορφότυπου για την ηλεκτρονική 

διαβίβαση στοιχείων από τα φαρμακεία προς τον Εθνικό Οργανισμό Παροχής 

Υπηρεσιών Υγείας (ΕΟΠΥΥ) και υφίστανται ακόμα και σήμερα απορίες που έχουν 

υποβληθεί προς την Δνση πληροφορικής του ΕΟΠΥΥ, όπως και αναπάντητα 

ερωτήματα από τις ανάδοχες εταιρείες που υποστηρίζουν τις πλατφόρμες για τα 

φάρμακα και τα ιατροτεχνολογικά προϊόντα προς την ΑΑΔΕ.  

         Αποτέλεσμα αυτής της καθυστέρησης είναι να μην μπορούν να επιτευχθούν οι 

στόχοι και να υλοποιηθούν τα προαπαιτούμενα των εγκυκλίων στις ασφυκτικές 

προθεσμίες οι οποίες έχουν τεθεί και τα φαρμακεία χωρίς να φέρουν καμία απολύτως 

ευθύνη, να παραμένουν έκθετα. Δεν μπορούμε να διανοηθούμε ότι οι φαρμακοποιοί θα 

κινδυνεύουν να μείνουν απλήρωτοι καθόσον θα αδυνατούν να αποστείλουν τιμολόγια 

ώστε να εξοφληθούν οι οικονομικές απαιτήσεις των πιστωτών τους.  
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Για τους λόγους αυτούς ζητάμε την παράταση της έναρξης ηλεκτρονικής αποστολής 

των τιμολογίων από τα φαρμακεία στον ΕΟΠΥΥ κατά έναν μήνα. 

 

Με Εκτίμηση, 

 

 


